
 

 

 

Z Á P I S 
 

z 9. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 24. 11. 2016 
  

 

 

Dne 24. 11. 2016 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Míčové haly KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:00 hodin 

 

Přítomni:             Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk 

Pešek,  Ing. Marek Hytha, Michal Mendel, Roman Krček 

  

Omluveni:                Mgr. Jiří Frühauf – do bodu 4, Jitka Peřina – do bodu 6, Vladimír Ledl – 

od bodu 6, Josef Terla 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   Mgr. Jiří Klsák – náměstek primátora 

 

 

 

 

Program jednání: 

 

1. Přivítání nového člena komise STv – pana Romana Krčka 

2. Schválení programu jednání 

3. Schválení zápisu z předchozího jednání 

4. Informace o rozpočtu na rok 2017 a dotací sportovním organizacím 

5. Informace o stavu a počtu dotací sportovním organizacím 

6. Informace z návštěv sportovních akcí a subjektů 

7. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Václav Sebera. 

 

 

 

1. Přivítání nového člena komise STv – pana Romana Krčka 

 

Proběhlo představení člena Komise sportovní a tělovýchovy pana Romana Krčka. 
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Tajemnice komise STv  předala novému členovi komise materiály týkající se práce v komisi.  

 

Jednalo se o tyto dokumenty: 

 Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary; 

 Jednací řád komisí Rady města Karlovy Vary. 

 

Tyto dokumenty jsou zveřejněny v elektronické podobě na webových stránkách magistrátu 

města www.mmkv.cz. Zde je také možno pod odkazem „Dotace“ nahlédnout do přehledů 

schválených dotací v jednotlivých dotačních titulech od roku 2011. 

 

Pan Roman Krček byl upozorněn na skutečnost vyplývající z Jednacího řádu komisí Rady 

města Karlovy Vary a to, že člen komise rady, který se dozví skutečnosti nasvědčující jeho 

vyloučení z projednávání a rozhodování věci ve správním řízení, je povinen námitku své 

podjatosti bezodkladně oznámit primátorovi města, pokud zvláštní právní předpis nestanoví 

něco jiného1. O námitce podjatosti člena komise rozhoduje primátor města (ustanovení čl. 4 

odst. 6 jednacího řádu). 

 

 

2. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl,  Zdeněk Pešek, Ing. Marek Hytha, Roman 

Krček, Michal Mendel 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

  

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl,  Zdeněk Pešek, Ing. Marek Hytha, Michal 

Mendel  

proti: nikdo  

zdržel se:  Roman Krček  

  

Usnesení bylo přijato 

 

 

4. Informace o rozpočtu na rok 2017 a dotací sportovním organizacím 

 

Mgr. Jiří Klsák informoval členy komise o tom, že schvalováním rozpočtu města na rok 2017 

se bude zabývat zastupitelstvo města na svém jednání dne 20. 12. 2016. Objem finančních 

prostředků určených k rozdělení do oblasti sportu, bude tedy znám až po schválení rozpočtu 

města.  

 

                                                 
1 § 14 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů 

http://www.mmkv.cz/
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5. Informace o stavu a počtu dotací sportovním organizacím 

 

Tajemnice komise informovala o skutečnosti, že objem přijatých žádostí o dotace na rok 2017 

je zhruba stejný jako v roce předchozím. V současné době probíhá kontrola formální 

správnosti přijatých žádostí. Jakmile budou žádosti zkontrolovány a žadatelé budou prověřeni 

ve všech povinných evidencích a registrech, bude vypracován seznam žádostí, který tajemnice 

zašle všem členům komise před dalším jednáním komise. 

 

 

6. Informace z návštěv sportovních akcí a subjektů 

 

Ing. Václav Sebera: 

 informoval o uskutečněných návštěvách sportovních akcí a subjektů: 

 1. FC Karlovy Vary  

 Tenisový klub TC Gejzírpark 

 FB Hurrican. 

 dále sdělil, že se zúčastnil jednání ohledně atletického stadionu – s odkoupením tohoto 

stadionu vyvstaly problémy, které budou muset být dodatečně řešeny, např. 

dovybavení areálu. Aby mohlo město požádat o dotaci na podporu tohoto areálu, 

bude muset být vypracována koncepce sportu – v případě, že bude požádán, rád by 

při vypracování této koncepce spolupracoval.  

 

 

7. Různé 

 

 Diskuse na téma KV Arena, s.r.o. – míčová hala: 

 sportovním organizacím stále chybí nájemní smlouvy;  

 na jednání ohledně rozdělování hodin nejsou zvány všechny dotčené sportovní 

organizace – přizvány jsou pouze vybrané organizace, jimž jsou nabídnuty 

„nejvýhodnější časy“ – ostatním organizacím jsou pak nabízeny tzv. „zbytkové 

časy“ – například extraligoví hráči využívají halu v odpoledních hodinách a 

děti a mládež mohou trénovat až v pozdních odpoledních hodinách nebo 

v hodinách večerních;  

 došlo k  navýšení cen za pronájem míčové haly a byly změněny také podmínky 

v případě pronájmu poloviny haly – v případě, že byla pronajata pouze 

polovina haly, organizace doposud platili pouze za polovinu haly – nově bylo 

oznámeno, že v případě, že nebude vytížena druhá polovina haly, organizace 

bude platit nájem za celou halu; 

 dle informací řada sportovních organizací s ohledem na dané skutečnosti 

zvažuje odchod z míčové haly, přičemž zvažují, že k tréninkům budou opět 

využívat např. tělocvičny základních škol. 

 

Komise STv doporučuje radě města, aby rozhodnutím jediného společníka obchodní 

společnosti KV Arena, s.r.o. uložila kompetentním orgánům této společnosti prověřit 

problematiku hospodárného rozdělování hodin v míčové hale a stanovení cen za pronájem, 

přičemž Komise STv nabízí svou součinnost na budoucích jednáních týkajících se využití 

míčové haly a rozdělování hodin.   
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pro:    Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, Ing. Marek 

Hytha, Roman Krček, Michal Mendel  

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 Jitka Peřina: 

 v průběhu měsíce prosince bude vyhlášena anketa Nejúspěšnější sportovec 

roku 2016; 

 výzva na podání nominací bude zveřejněna v tisku a na webových stránkách 

města a SUKu, termín pro podání nominací bude stanoven do 31. 1. 2017 a 

bude zveřejněn společně s výzvou;  

 letošní moderování akce bude zadáno panu Štěpánu Škorpilovi; 

 po loňských zkušenostech bude oslovena pouze jedna kapela.  
 
 

Další jednání komise se uskuteční dne 10. 1. 2017 od 13:00 hod v zasedací místnosti Míčové 

haly KV Areny s.r.o., Západní 1812/73. 
 
 

Dne: 30. 11. 2016 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                      __________________

                

         

          

                          __________________ 

                                                             Ing. Václav Sebera 

                     předseda komise 


